
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 28 січня  2022 року № 22   

           м. Баштанка 

 ХХІІ позачергова сесія  восьмого   
скликання 

Місце проведення: зал засідань 

міської ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на початку сесії  міської  ради – 15  (протокол реєстраційного 
голосування додається). 
       

Головуючий на сесії –   Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова.    

 

         Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 
проінформував присутніх про те, що двадцять друга позачергова сесія 
скликана у зв’язку з необхідністю розгляду невідкладних питань, а саме: 

-  необхідністю затвердження Порядку організації харчування у закладах 
освіти Баштанської міської ради; 

-  внесення змін до Статуту комунального підприємства «Добробут» та 
затвердження  його в новій редакції; 

- можливістю залучення  субвенції з державного бюджету для реалізації 
проекту будівництва об’єкту комунальної власності та реалізацію проекту з 
енергоефективності та енергозбереження. Кошти на реалізацію вищевказаного 
проекту мають надійти до Баштанської міської ради у березні 2022 року. При 
цьому для реалізації проекту побудови сонячної електростанції необхідно 
підготувати відповідну документацію, в тому числі і документацію із 
землеустрою. На розробку проекту землеустрою необхідно не менше місяця, 
саме тому рішення має бути  прийнято в найкоротші строки; 

- необхідністю прийняття рішення про співфінансування капітального 
ремонту Баштанського опорного закладу ЗСО І-ІІІ ступенів №1 у 2022 році у 
зв'язку з надходженням листа Миколаївської ОДА.  
 

В роботі сесії взяли участь: 
- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради; 
- Олександр ВАСИЛЬЄВ – заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради; 
- Лариса ШЛЯХОВА – керуюча справами виконавчого комітету міської 

ради; 
- Олександр КОПТЄВ – начальник відділу освіти, молоді та спорту 

виконавчого комітету міської ради; 



- Микола ГЕРАСИМЛЮК – виконуючий обов'язки директора КП 
«Міськводокнал»; 

- Сергій ФЕДОРКО – директор КП «Добробут»;  
- Олександр МАЛАМУЖ – інженер – будівельник відділу освіти, молоді 

та спорту виконавчого комітету міської ради; 
- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 

Головуючий на сесії Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова 

запропонував депутатам провести реєстраційне голосування. 
 

Проведено реєстраційне голосування. 
 Зареєструвались 15  депутатів та міський голова. 

 

Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування 
в Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному 
засіданні  бере  участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  
ради. Міський голова оголосив про відкриття сесії. 

 

(Лунає  Державний  Гімн  України) 
   

Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох 
депутатів: 
 

ЗЮЗЬКО Ганна Станіславівна, від політичної партії «Європейська 
солідарність»; 
ЛУПІН Дмитро Сергійович, від політичної партії «Опозиційна платформа – 

за життя»; 
НАЗАРОВ Валерій Дмитрович, від політичної партії «Слуга народу». 
    

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
«ЗА» -15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у 
кількості трьох депутатів: 
 

ЛЕХ Віктор Петрович, від політичної партії «Слуга народу»; 
ЗАБОЛОТНЯ Лідія Іванівна, від політичної партії ВО «Батьківщина»; 
ЖИГАЛКІН Петро Іванович, від політичної партії «Наш край». 
 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
Підсумки голосування: 
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував депутатів, що до міської ради надійшли  наступні депутатські 
запити: 



- від депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ  щодо внесення змін до 
Статуту комунального підприємства «Добробут» та затвердження  його в новій 
редакції; 
- від депутата міської ради Віктора ЛЕХА щодо співфінансування 

капітального ремонту Баштанського опорного закладу ЗСО І-ІІІ ступенів №1 у 
2022 році; 
- від депутата міської ради Петра ЖИГАЛКІНА про дозвіл на розробку 

проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки в постійне користування 
КП «Міськводоканал» Баштанської міської ради Баштанського району 
Миколаївської області; 
- від депутата міської ради Віктора МАЙДАНОВА про затвердження умов 

продажу права оренди земельної ділянки на  земельних торгах у формі аукціону 
в межах Баштанської територіальної громади; 

- від депутата міської ради Володимира ОНИЩУКА щодо направлення 
звернення про внесення змін до Закону України «Про державний бюджет 
України на 2022 рік». 

   

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив 

порядок денний та регламент роботи двадцять другої  позачергової сесії 
міської ради і запропонував проголосувати за його затвердження. 

 

Підсумки голосування: 
«ЗА» - 15 «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

двадцять другої  позачергової  сесії міської ради  восьмого скликання: 
 

1. Про затвердження Порядку організації харчування у закладах освіти 
Баштанської міської ради. 

Доповідач: Олександр КОПТЄВ, начальник відділу освіти, молоді 
та спорту 

2. Про депутатський запит депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ  
щодо внесення змін до Статуту комунального підприємства «Добробут» та 
затвердження  його в новій редакції. 

Доповідач: Сергій ФЕДОРКО, директор КП «Добробут» 

3. Про депутатський запит депутата міської ради Віктора ЛЕХА щодо 
співфінансування капітального ремонту Баштанського опорного закладу 
ЗСО І-ІІІ ступенів №1 у 2022 році. 

Доповідач : Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради 

4. Про депутатський запит депутата міської ради Петра ЖИГАЛКІНА 
про дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної 
ділянки в постійне користування КП «Міськводоканал» Баштанської 
міської ради Баштанського району Миколаївської області. 



Доповідач: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

5. Про депутатський запит депутата міської ради Віктора 
МАЙДАНОВА про затвердження умов продажу права оренди земельної 
ділянки на  земельних торгах у формі аукціону в межах Баштанської 
територіальної громади. 

Доповідач: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

6. Про депутатський запит депутата міської ради Володимира 
ОНИЩУКА щодо направлення звернення про внесення змін до Закону 
України «Про державний бюджет України на 2022 рік». 

Доповідач: Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради 

1. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Порядку організації харчування у закладах освіти 
Баштанської міської ради. 

Доповідав: Олександр КОПТЄВ, начальник відділу освіти, молоді 
та спорту 

 

Депутат міської ради Лідія ЗАБОЛОТНЯ повідомила про виникнення в 
неї конфлікту інтересів у зв'язку з розглядом даного питання порядку денного. 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував депутатів, що в ході обговорення на спільному засіданні 
постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано внести 
поправки до проекту рішення та безпосередньо до порядку організації 
харчування у закладах освіти Баштанської міської ради, а саме: 
- виключити підпункт 2 пункту  2 проекту рішення наступного змісту : «2) 

створити  комісію для обстеження матеріально-побутових умов 
проживання дитини відповідно до території обслуговування»; 

- абзац 10 пункту 4 Порядку викласти в такій редакції: «дітей, які не 
відносяться до зазначених категорій, але виховуються в сім'ях, які 
повністю або частково втратили свої виховні можливості через ті чи інші 
причини. Підставою для звільнення від плати за харчування цих дітей є 
акти депутатів міської ради про обстеження матеріально-побутових умов 
проживання дитини» (у зв'язку із заміною актів комісії на акти депутатів). 
 

Окрім цього, депутатами також надано доручення міському голові щодо 
створення комісії з перевірки актів депутатів міської ради за 2021 рік щодо 
обстеження матеріально-побутових умов проживання дітей, за якими діти 
отримували харчування в закладах освіти за рахунок коштів міського бюджету 
(129 актів), із залученням головного спеціаліста з внутрішнього контролю та 
аудиту.  Про результати роботи комісії рекомендовано проінформувати на сесії 
міської ради.  

 

 



Проведено голосування  за основу 

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 
Проведено голосування  за поправку  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

 

Проведено голосування  в цілому 

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

2. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ  щодо 
внесення змін до Статуту комунального підприємства «Добробут» та 
затвердження  його в новій редакції. 

Доповідав: Сергій ФЕДОРКО, директор КП «Добробут» 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

3. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Віктора ЛЕХА щодо 
співфінансування капітального ремонту Баштанського опорного закладу 
ЗСО І-ІІІ ступенів №1 у 2022 році. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради 

 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

4. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Петра ЖИГАЛКІНА про 
дозвіл на розробку проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки 
в постійне користування КП «Міськводоканал» Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

 



5. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Віктора МАЙДАНОВА про 
затвердження умов продажу права оренди земельної ділянки на  земельних 
торгах у формі аукціону в межах Баштанської територіальної громади. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

6. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Володимира ОНИЩУКА 
щодо направлення звернення про внесення змін до Закону України «Про 
державний бюджет України на 2022 рік». 

Доповідав: Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради 

Доповідач зачитав зміст депутатського звернення щодо термінового 
вжиття заходів  з розробки проекту Закону про внесення змін до Закону 
України  «Про державний бюджет України на 2022 рік» з метою фінансового 
забезпечення виконання Закону України «Про основи національного спротиву» 
(текст звернення додається). 
 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 4, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -7, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  не прийнято) 
 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ 

проінформував, що проекти рішень порядку денного двадцять другої 
позачергової сесії міської ради восьмого  скликання, що винесено на розгляд 
депутатів було  розглянуто та  затверджено. Після чого надав депутатам час 
для внесення зауважень, пропозицій чи виступів.  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив 
про закриття  сесії.  

 

(Лунає Державний гімн України) 
 

 

Міський голова                                                                   Олександр БЕРЕГОВИЙ 

 

 

Протокол вела:  
Начальник відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю                                            Юлія ГЛАДКА 


